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Sent: Tue 12/7/2021 12:22:52 PM

Subject: FW: Verzoek BR: Risicoanalyse

Received: Tue 12/7/2021 12:22:52 PM

Hoi IEEE

Ter info: I EEEMis de EER =n de programmadirectie Pandemische Paraatheid (oid); ik weet niet wie haar IEEE
EEE

Groet. IEE
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

mobic ENECNN
E-mail: minvws.nl

Van: 5.1.2e

Verzonden: dinsdag 7 december 2021 13:22

aan:ICED @minvws.nl>

cc EN ) EEE @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Verzoek BR: Risicoanalyse

Het wordt toch een webex-afspraak (volgende week wel op kantoor op 14.12 maar al op het genoemde tijdstip al iets anders

staan). We plannen iets!

Groet. [ERED

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Mobiel: Oi

E-mail: minvws.nl

Verzonden: dinsdag 7 december 2021 09:04

aan:IEE.BED© minvws.n>
Onderwerp: RE: Verzoek BR: Risicoanalyse

Hoi,
Ja gaat goed! Alleen onze afsprazak is er nog niet van gekomen;-)

Dinsdag 14 dec ben ik op kantoor en heb ik nog van 11-11.30, komt jou dat uit? En anders toch maar een webex-koffie?

Gr

van:[EESEcinves ni>
Verzonden: dinsdag 7 december 2021 07:36

Aan:pr aJENeo minvws.ni>
Onderwerp: RE: Verzoek BR: Risicoanalyse

IEEE
Helder, dank!

Alles goed verder |EEE

Groet.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobie! {ERE
E-mail: minvws.nl



819985

van: INEEENETNINEXER)@ mins i>
Verzonden: maandag 6 december 2021 22:17

+o JE BE onEEE ECE iso;IEEE
minvws.nl>

cc:IEE minvws.n!>;[EEE $EEEe@minvws.ni>
Onderwerp: RE: Verzoek BR: Risicoanalyse

Ik heb op dit moment niet echt een thema voor aanvullend onderzoek vanuit pandemische paraatheid.

Wij zijn zelf bezig met het thema regie en sturing in de zorg (als vervolg/aanvulling op het verweij jonker rapport over de

publieke gezondheid) maar dat gaat meer over het stelsel en niet zozeer specifiek over covid.

Groet

Verzonden: maandag 29 november 2021 17:18

rrSEEM ninvws.nb>; JE mins. >;IGE
minvws.nl>

ccIEIEEE ons.
Onderwerp: Verzoek BR: Risicoanalyse

Zoals jullie waarschijnlijk weten, verricht het onderzoeksbureau Deloitte aanvullend onderzoek naar de inkoop van PBM. Dit

onderzoek is door de voormalig MMZS toegezegd aan de Tweede Kamer.

ks
naar aanleiding van het hiervoor genoemde onderzoek de intentie uitgesproken om meer van dit soort

onderzoeken te laten uitvoeren. Op verzoek vor ETN RTI de programmadirectie NC19 een

Ing“risico-analyse” van onderwerpen die in aanme unnen komen voor extern onderzoek.

Bijgaand treffen jullie aan een aanzet tot een nota voor [IEEE - basis van de gesprekken met[EE
van onder andere de directies FEZ, LZ, CZ, PDC19 en de dienst Testen.

Ook jullie zijn zeer nauw betrokken (geweest) bij de bestrijding van de COVID-crisj
je |

de bijgevoegde nota is zeer

welkom. Zou het lukken om volgende week maandag (6 december) een reactie bij en ondergetekende aan te

laten leveren?

Veel dank alvast.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobie!- EERE
E-mail: minvws.nl


